
                                                                                                                                                         

 Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 23 maart 2024 

Aanwezig: ongeveer 65 leden 

 

1. Opening 

De voorzitter, Jan den Biggelaar,  heet alle aanwezigen welkom. Hij neemt de agenda door en licht de 
agendapunten in het kort toe. Hij wijst in het bijzonder op het optreden van accordeon-ensemble 
Torkest na afloop van de pauze.  
Hij deelt mede, dat Hans  van de Donk, lid van het bestuur niet aanwezig kan zijn. 
 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering van 25 maart 2023 
Er zijn geen opmerkingen of aanvullingen. Daarmee worden de notulen onder dankzegging aan de 
secretaris vastgesteld. 
 
3. Jaarverslag 2023, inclusief het financieel jaaroverzicht 
De secretaris, Ton van Eijk geeft een toelichting op enkele bijzondere feiten en gebeurtenissen in 
2023. Het ledenbestand is na drie jaren van daling weer gestegen en wel met 32 leden. De teller 
staat op 31 december 2023 op 1965 leden. De open dag in april en de vitaliteitsdag in oktober 
hebben  geleid tot extra aanmeldingen. 
De reizen en excursies blijven een populaire activiteit van Wijnu. Maar liefst 613 leden hebben 
deelgenomen aan een of meerdere reizen.  
In september is het darten als nieuwe activiteit van start gegaan. De deelnemers spelen met veel 
enthousiasme wekelijks hun interne competitie maar zouden nog graag nieuwe leden verwelkomen. 
Hij wijst er op dat het jaarverslag te lezen is op onze website www.wijnuveghel.nl.  
 
De penningmeester, Harry Kalis geeft een toelichting op het financieel verslag. De verlies- en 
winstrekening sluit, ondanks de gestegen kosten voor huur,  drukkosten bulletin, contributie KBO- 
Brabant en bankkosten, met een positief saldo van € 691,53. Dit resultaat is te danken aan enkele 
incidentele inkomsten zoals de bijdrage van Vat Oe Fiets, de gemeentelijke vergoeding voor de inzet 
van de ouderenadviseurs, subsidies van de RABO-bank en KBO-Brabant en de bijdrage van enkele 
leden die de vergoeding voor de bezorging van de Stadskrant afstaan aan Wijnu.  
Zonder deze extra inkomsten zou er sprake zijn geweest van een fors tekort. 
 
4. Bevindingen kascontrolecommissie 
De controle is uitgevoerd door Hermien van Bergen en Els van de Pol. Eerstgenoemde licht toe dat de 
bevindingen zijn weergegeven in het verslag van 7 februari 2024. De winst- en verliesrekening en de 
balans geven een getrouw beeld van de werkelijkheid. Zij stelt aan de ledenvergadering voor het 
bestuur decharge te verlenen voor het in 2023 gevoerde beleid en de daarbij behorende vastlegging. 
De leden gaan akkoord met het voorstel. 
In de plaats van Hermien van Bergen, die aftredend is, wordt Tini Vissers voorgedragen. De 
vergadering gaat akkoord met zijn benoeming. 
 
5. Begroting 2024 
De penningmeester licht toe dat hij met ingang van 1 januari 2024 tevens penningmeester is van de 
stichting Wijnu. Om de voortdurende betalingen voor gratis verstrekte consumpties bij  
vergaderingen en grotere evenementen aan de stichting te voorkomen, heeft hij in de begroting de 

http://www.wijnuveghel.nl/


huurkosten met € 6.000,-- verhoogd. Dit bedrag komt ongeveer overeen met de kosten van 
consumpties die de vereniging jaarlijks betaalt aan de stichting. De werkelijke kosten van de 
consumpties worden aan de hand van de verzamelde briefjes een keer per jaar verrekend met het 
betaalde voorschot. Dit geeft een grote besparing in de administratieve last. 
Desgevraagd deelt hij mede, dat de geraamde kosten voor de kerstviering ten opzichte van 2023 met 
€ 1.000,-- zijn verlaagd omdat deze kosten zijn opgenomen in de huurkosten. 
De begroting sluit met een tekort van € 8.000,--. Dit tekort heeft te maken met de gestegen kosten 
van enkele posten zoals de afdracht aan KBO-Brabant, de drukkosten van het bulletin en bankkosten 
die niet kunnen worden gedekt door nieuwe dan wel hogere structurele inkomsten. 
Hij geeft desgevraagd aan dat de vereenvoudiging van de financiële administratie niet betekent dat 
er geen controle plaats vindt op het verstrekken van gratis consumpties. Bij elke bijeenkomst worden 
deze consumpties geregistreerd en de jaarlijkse kosten worden verrekend met het betaalde 
voorschot aan de stichting. 
Door de leden worden een aantal suggesties naar voren gebracht om de kosten van het bulletin te 
beperken. Voorgesteld wordt om het papieren bulletin af te schaffen en nog uitsluitend een digitaal 
bulletin te sturen. Ook een 2-maandelijks bulletin, zwart-wit druk en minder aantallen in verband 
met het grote overschot worden als mogelijkheden tot bezuiniging genoemd. 
De voorzitter licht toe dat in het bestuur gesproken is over besparing van de drukkosten en dat de 
genoemde suggesties daarbij aan de orde zijn geweest. Besloten is vooralsnog het papieren bulletin 
in deze vorm te handhaven. Daarbij is overwogen dat niet alle leden digitaal bereikbaar zijn, dat de 
externe uitstraling een belangrijke functie is van het bulletin en een frequentie van 1 keer per maand 
noodzakelijk wordt geacht om de leden tijdig te kunnen informeren.  
De ledenvergadering stemt in met de begroting 2024. 
 
6. Bestuursverkiezing 
De voorzitter deelt mede, dat Rini van den Brand en Ton van Eijk aftredend maar herkiesbaar zijn. 
Met algehele instemming gaan de leden akkoord met de herverkiezing van beiden voor opnieuw een 
periode van 3 jaar. 
Hij draagt Ria van Dijk voor als nieuw bestuurslid ter invulling van de sinds maart 2023 bestaande 
vacature. Zij stelt zich in het kort voor aan de leden. Met algehele instemming gaan de leden akkoord 
met haar verkiezing. 
 
De voorzitter staat vervolgens stil bij het aftreden van het bestuur van de stichting Wijnu met ingang 
van 1 januari 2024. Dit bestuur werd gevormd door Leo van Asperen, Willie Rovers en Louis van 
Veghel. Hij geeft een korte toelichting op hun rol in het bestuur en de werkzaamheden die zij hebben 
verricht voor de stichting.  
In 2022 en 2023 is er sprake geweest van twee besturen die beide op verschillende terreinen de 
belangen van Wijnu behartigden. De inzichten en opvattingen daarover tussen vereniging en 
stichting waren niet altijd gelijk. Dit gaf soms aanleiding tot fricties. Hij spreekt waardering uit voor 
de positieve wijze waarop de gesprekken over de overdracht van de taken naar het bestuur van de 
vereniging hebben plaatsgevonden.  
De voorzitter bedankt de heren voor hun jarenlange inzet voor de stichting en overhandigt aan ieder 
een boeket bloemen. 
 
7. Mededelingen 
De voorzitter licht enkele actuele onderwerpen toe die in het bestuur aan de orde zijn. 

− Inzet vrijwilligers. 
Hij schetst het belang van de vereniging voor ouderen in sociaal opzicht. Om deze 
doelstelling te kunnen blijven realiseren, is de inzet van veel vrijwilligers noodzakelijk. Er is 
behoefte aan (jongere) leden die zich willen inzetten voor een bestuursfunctie binnen de 
vereniging en voor activiteiten, bijeenkomsten en ondersteunende werkzaamheden. Het is 
zijn ervaring dat mond-op-mondreclame en persoonlijke benadering meer resultaat heeft 



dan een algemene oproep in het bulletin. Hij doet daarom een beroep op de leden om 
familieleden, kennissen, vrienden enz. te vragen om vrijwilliger te worden. 

− Kostenstijging. 
Zoals de penningmeester al heeft toegelicht, heeft de vereniging te maken met flinke 
kostenstijgingen. Het in december 2023 genomen besluit om de prijzen van consumpties te 
verhogen, is ingetrokken omdat er onvoldoende draagvlak voor was. Zoals uit de begroting 
blijkt, moet dit jaar rekening worden gehouden met een financieel tekort. De incidentele 
extra inkomsten zoals subsidies, gemeentelijke vergoedingen, bijdragen van leden zijn geen 
basis voor een gezond financieel perspectief. Daar komt bij dat de inzet van Maria Derks voor 
de schoonmaak van het gebouw niet voor eeuwig is en de inhuur van een schoonmaakbedrijf 
op enig moment noodzakelijk zal zijn. Een woord van dank voor de kosteloze inzet van Maria 
is daarom op zijn plaats.  
Het is daarom waarschijnlijk dat met ingang van 2025 de contributie en/of de prijzen van 
consumpties verhoogd zullen worden.  

− Aanschaf pinapparaat. 
Het bestuur is voornemens een pinapparaat aan te schaffen. De redenen daarvoor zijn de 
veiligheid van onze vrijwilligers die met geld omgaan, het oplossen van het probleem mbt 
betaling door externe bezoekers en in zijn algemeenheid inspelen op nieuwe ontwikkelingen 
in het betalingsverkeer. 
Om het aantal transacties en dus  de kosten te beperken, kunnen pinbetalingen uitsluitend 
 worden gedaan voor de aanschaf van een zakje munten van € 10,-- en door externe 
bezoekers. Leden kunnen consumpties alleen betalen met muntjes. 

− Themamiddagen. 
Maandelijks wordt op maandagmiddag een themamiddag georganiseerd. Ondanks dat 
sprake is van actuele en interessante onderwerpen is de belangstelling daarvoor gering. De 
voorzitter vraagt aan de leden om ideeën bij het bestuur in te brengen. 

 
8. Rondvraag 

− Toiletten. 
Opgemerkt wordt dat de toiletten verouderd zijn en niet fris ruiken. Als compensatie voor de 
huurverhoging mag Wijnu in de ogen van de vragensteller eisen dat verbeteringen worden 
aangebracht. 
De voorzitter deelt mede, dat een gesprek met de directeur van Area heeft plaatsgevonden 
over vernieuwing van de toiletgroep. Toegezegd is dat Area  het bestuur op korte termijn in 
kennis zal stellen van hun standpunt. 

− Koersbal. 
Vragensteller merkt op dat koersbal niet is vermeld op de balans. De penningmeester merkt 
op dat voor koersbal geen contributie wordt betaald. Op de balans worden alleen die 
activiteiten  vermeld die een eigen “potje” hebben. 
 

9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt alle aanwezigen uit om samen gezellig een drankje te 
nemen en bij te praten. Na de pauze volgt een optreden van Torkest. 
 
 
Ton van Eijk 
secretaris 


